
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Agenda FAU-møte 9-2020/21 

Møtedato: Onsdag 5. mai 2021 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Ingunn Sognnes Tveit 

Møtested: Teams: 
https://teams.microsoft.com/l/meetup-
join/19%3ameeting_ZWRlYmNmZjAtZjI-
wOS00YjQ1LTk4MGQtYmQwNmQ3YW-
RmMjZk%40thread.v2/0?con-
text=%7b%22Tid%22%3a%2256c8e8d6-
535c-459c-a7d3-
b0c676c78ec1%22%2c%22Oid%22%3a
%22092a49c9-3291-45d1-a871-
92b71731a1e3%22%7d  

Neste møte: Torsdag 10. juni 2021 kl. 19.00 – 20.30 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Therese Rasmussen, Kåre Jonny Thygesen – 2. trinn: Barbro Johanne Svendsen, Elisabeth 

Rettedal – 3. trinn: Gunnar Edvard N. Gundersen, Inger Margrethe Braathu – 4. trinn: Dag Henning Johannessen, 

Ingun Sognnes Tveit – 5. trinn: Anette G. Hodnebrug, Pål Thomassen – 6. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten – 7. 

trinn: Sandra Bjerk, Jan Møretrø 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Frank Haukeland, Fagleder Hilde Igland 

Forfall:  

Kopi til:   

Andre inviterte:  

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

FASTE PUNKTER: 

Referat fra forrige 

møte 

- Gjennomgang og godkjenning av 

referat fra forrige møte 

(https://www.grimstad.kommune.no/_f

/p1/i15cf47f5-4b1c-4c72-afea-

6885a85c8175/referat-fau-landvik-

skole-13-04-21.pdf) 

Godkjent  

Saker fra skolens 

ledelse 

- Ved rektor Kjetil Glimsdal 

- Læringspunkter etter 

smittesituasjonen 

- Erfaringer etter digitale 

foreldremøter 

- Muligheter for oppgradering av 

lekeområdet på skolen i forb. med 

utbygging i nærheten 

 Foreldremøter for alle trinn ble digitalt i uke 

17, og selv om det ikke er en fullgod 
erstatning for fysiske møter fungerte dette 
veldig godt. FAU fungerte som valgkomite og 
nye representanter ble valgt til 1, 3 og 5 
trinn. 

 Førskoledag: 26. mai 2021, fysisk. 

 17. mai: Skolen ønsker å gjennomføre en 

liten feiring for elevene 12. mai. 
Kommuneoverlegen har gitt klarsignal under 
forutsetning at de ulike kohortene holder 
avstand og at folk ikke samler seg langs 
løypa. FAU støtter forslaget.  

 Noen klassetrinn ønsker å arrangere leker i 
skolegården samme dag. FAU låner ut 
lykkehjul, stylter osv.  

 FAU spanderer is på alle skoleelevene. 

 Imås arrangerer flaggjakten, en digital 
orienteringsløype. 

 Rektor og elevrådsleder står for bekransning 
på selve 17. mai. Det opplyses bevisst ikke 

 

Invitere nye FAU-
medlemmer til neste 
møte, 10. juni 
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om tidspunkt.  

 Koronasituasjonen: Da elev fikk påvist 

korona og 3. og 7. ble satt i karantene kom 
det info ut i media før skolen hadde sendt 
beskjed. Skolen tar selvkritikk på dette 
punktet. Ledelsen ville ikke gå ut med info 
før smitteteamet tok kontakt, men har innsett 
at man burde sendt ut en melding til alle med 
en gang man fikk beskjed. Skulle det oppstå 
smitte på skolen igjen har man tatt lærdom 
av dette.   

 Spørsmål om IFO og smitte ved skolen, men 
grunnet taushetsplikt er det viktig at IFO selv 
tar kontakt med kommune og 
smittesporingsteam.  

 Oppgradering av uteområde: Taraldsens 

hus – og tilhørende tomt skal bygges ut. 
Utbygger har ønske om å utbedre 
lekeområde i nærheten fremfor å etablere 
lovpålagt lekeplass. Saken vurderes av 
planavdelingen i kommunen. Er det aktuelt å 
takke ja til oppgradering av utearealet vårt? 
Skolen ønsker seg en klatrepyramide, noe 
som er svært kostbart. FAU stiller seg 
utelukkende positive til forslaget. 

 

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

 Brev fra klasse: Bekymret over nedgang i 

voksentettheten på skolen og hvordan 
læringsmiljøet ivaretas? 

 Svar: Skolen har gitte rammer og kommer 
ikke i budsjettbalanse. Kommunedirektøren 
har i møte med skolens ledelse uttrykt stor 
respekt for skolens økonomiske utfordringer 
og foreldrenes bekymring, men både 
elevtallet synker og tidligere prosjektmidler 
som bortfaller gjør at situasjonen er som den 
er. Skolen forsøker å drive forsvarlig med 
hensyn til både lærere og elever, men for å 
få det til må sannsynligvis endres noe på 
klassestrukturen. På sikt går skolen fra å 
være tre-parallell til to-parallell.   

 

Trafikksikkerhet - Statusoppdatering  Saken er oppe i behandling politisk og 
kommunen skal i dialog med grunneier og 
lage en helhetlig trafikksikkerhets plan. Det 
er ønskelig å flytte veien slik at grunneiere 
bak skolen slipper å kjøre gjennom 
skolegården for å komme til eiendommene 
sine. Det var befaring tirsdag denne uke, 
teknisk utvalg. Håp om politisk press til 
fylkeskommunen. Saken skal opp i 
formannskapet i morgen. 

 

 

iPad Oppdatering fra iPad-komiteen 

-  
 E-postadresse er på plass, snart klar for å 

tas i bruk.  

 Det er plass til flere komitemedlemmer  

 Glimsdal trekker frem Ipad komiteen som et 

eksempel på godt foreldresamarbeid og 

referer også til dette i rapporter. Det er sunt 

med et konstruktivt og kritisk blikk.  

 

 

Saker til/fra KFU Oppsummering fra KFU-møte tirsdag 

20. april. 

  



Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

Oppsummering fra SU-møte tirsdag 4. 

mai. 

  

INNMELDTE SAKER: 

Støtte og 

sponsing 

Vedtak iht mailrunde tidligere. 

Forslag til vedtak: 

- FAU sponser elevene med is til den 

alternative 17. mai-markeringen. 

- FAU støtter skolen med inntil 10.000,- 

kr til innkjøp av nødvendig materialer 

for ferdigstillelse av nye fastmonterte 

leker på uteområdet. 

  

Innspill fra 

klassene: 

- Meld gjerne inn saker fra klassene i 

forkant av møtet. 

  

Skolekretsgrenser 

og gratis skyss 

- Elever som allerede går på Landvik, 

men fra neste skoleår bor i Frivoll 

skolekrets kan velge å fortsette på 

Landvik, men får da ikke gratis 

skoleskyss. 

- Skolekretsgrenser og 

elevtallsutvikling. 

FAU ønsker å sette arbeid med 

skolekretsgrenser som en hovedsak og ønsker 

at kommunen skal utarbeide en 

hensiktsmessig skolebruksplan. Slik 

situasjonen er nå mister Landvik skole som 

nylig er utbygget og rustet for 3-paralleller på 

alle trinn, elever til Frivoll skole.  

  

 

Nettvett - Seminar/kurs om nettvett/netthets/etc 

Saken utsettes til neste FAU-møte. 

 Utsettes til 10. juni 

17. mai - Bekransning 

- Skolens markering 

  

Eventuelt - Invitere de nyvalgte FAU-

representantene til årets siste møte 

10. juni? 

-  

  

 

 


